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Sēde sasaukta 2022.gada 25.augustā plkst. 9  

Sēde atklāta 2022.gada 25.augustā plkst. 9 

 

Sēdi  vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 17 Bauskas novada domes deputāti 

Domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, deputāts Ingmārs Līdaka, deputāte Līga 

Rimševica, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Rihards Melgailis, 

deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāte Laine Baha, deputāte 

Solveiga Lineja, deputāte Ināra Pētersone, deputāts Juris Krievs, deputāts Jānis Siugalis, 

deputāts Raitis Ābelnieks, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Inita Nagņibeda, deputāts 

Jānis Dūmiņš, deputāts Arnolds Jātnieks 

 

Sēdē nepiedalās: 

Voldemārs Čačs – slimības dēļ 

Vilnis Gailums – darbnespējas lapa 

 

SĒDĒ PIEDALĀS: 

SIA "Demontāža" pārstāvis, jurists Arvīds Zvirbulis, Bauskas novada Sociālā dienesta 

struktūrvienības vadītāja Kristīne Brūvele, Izglītības nodaļas izglītības speciāliste Sanita 

Reinsone, Izglītības nodaļas metodiķe Līga Kirilko, uzaicinātā persona Iveta Elmane, juriste 

Agnese Strazdiņa, SIA “Mūsu saimnieks” grāmatvede Ieva Dobelniece, Iecavas pirmsskolas 

izglītības iestādes "Dartija" vadītāja Irīna Freimane, Iecavas pirmsskolas izglītības iestādes 

"Cālītis" vadītāja Ingūna Lāce, Valles pirmsskolas izglītības iestādes "Cielaviņa" vadītāja Rita 

Zvirbule, Iecavas pamatskolas direktora vietniece Lilita Gārbena, Valles pamatskolas direktore  

Gita Eriņa, Attīstības un plānošanas nodaļas projektu vadītāja Ineta Bramane, datortīklu un 

datorsistēmu administrators Agris Pētersons, Attīstības  un būvniecības departamenta vadītājs 

Mārtiņš Veinbergs, pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, Nekustamā īpašuma nodaļas 

vadītāja Gunita Vīgupa, sabiedrisko attiecību speciāliste Anta Kļaveniece, Administratīvā 

departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace 

Šileika, sabiedrisko attiecību speciālists Artūrs Dulbe, sabiedrisko attiecību speciāliste Gija 

Spula, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Juridiskā un iepirkumu 

departamenta vadītāja p.i. Evita Grigorjeva, pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis 

Kalinka, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, Uzņēmējdarbības un mārketinga 

departamenta vadītāja Laura Ārente, SIA “Valles pašvaldības aģentūra” direktors Ziedonis 

Jankužs, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Bauskas novada 

administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Bauskas Valsts ģimnāzijas direktore Linuta Ģerģe, 

energopārvaldnieks Raitis Ignatjevs, Mežotnes pilskalna kompleksa apsaimniekotājs Kristaps 
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Zēbergs, sabiedrisko attiecību speciāliste Beate Kate Hegenbarte, Bauskas apvienības 

pārvaldes nekustamo īpašumu speciālists Māris Šarķis, SIA “Mūsu saimnieks” valdes loceklis 

Arvis Larionovs, Vecumnieku apvienības pārvaldes zemes ierīkotājs Jānis Strēlis, Rundāles 

apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Dace Neiberte, Izglītības nodaļas vadītāja 

Vija Ieleja, Bauskas Centrālās bibliotēkas direktore Māra Kuļikauska, Izglītības nodaļas 

izglītības speciāliste Elīna Meldere, Bauskas apvienības pārvaldes vadītājs Aleksandrs 

Gurkovskis, Bauskas novada Sociālā dienesta vadītāja Dina Romanovska, sabiedrisko attiecību 

speciāliste Beata Logina, Audita un kapitālsabiedrību nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, SIA 

“Kūdrinieks” valdes loceklis Andis Kaspars, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu 

speciāliste Dace Stubure.  

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Mārīte Dābola. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējas izglītības iestādes “Īslīces pamatskola” 

direktora iecelšanu. 

3. Par Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Aleksandra Gurkovska atbrīvošanu no amata. 

4. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības aģentūras 

„Valles pašvaldības aģentūra” maksas pakalpojumu cenrādis siltumapgādē” apstiprināšanu. 

5. Par Bauskas novada domes 2022. gada 26. maija saistošo noteikumu Nr. 11 “Par koku 

ciršanu ārpus meža Bauskas novada teritorijā” precizēšanu. 

6. Par Bauskas novada domes 2022. gada 28. jūlija saistošo noteikumu Nr. 21 “Par ielu 

tirdzniecību un nodevu par ielu tirdzniecību publiskās vietās Bauskas novadā” precizēšanu. 

7. Par Bauskas novada domes 2022. gada 28. jūlija saistošo noteikumu Nr. 22 “Par mājas 

(istabas) dzīvnieku turēšanu Bauskas novadā” precizēšanu. 

8. Par Bauskas novada domes 2022. gada 30. jūnija saistošo noteikumu Nr. 15 “Par sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanu Bauskas novadā” precizēšanu. 

9. Par Bauskas novada domes 2022.gada 30. jūnija saistošo noteikumu Nr. 14 “Par reklāmas 

izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu par reklāmas izvietošanu Bauskas 

novadā” precizēšanu. 

10. Grozījumi Bauskas novada domes 2022. gada 26.maija saistošajos noteikumos Nr. 10 “Par 

sociālajiem pakalpojumiem Bauskas novadā”. 

11. Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību „Latvijas Sarkanais Krusts” par sociālā 

pakalpojuma „aprūpe mājās” nodrošināšanu. 

12. Par grozījumu 2020. gada 18. marta deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90 starp Bauskas novada 

domi un biedrību „Latvijas Sarkanais Krusts”. 

13. Par Bauskas novada Sociālā dienesta cenrāža apstiprināšanu. 

14. Par Bauskas Valsts ģimnāzijas attīstības plāna 2022./2023.-2024./2025. mācību gadam 

saskaņošanu. 

15. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra noteikumos Nr.2 

“Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”. 

16. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu 

izcenojumu apstiprināšanu. 

17. Par finansējuma piešķiršanu lubiņu jumta seguma nomaiņai Brāļu Amtmaņu muzeja ēkai 

Valles pagastā. 

18. Par papildu finansējumu investīciju projekta “Viļa Plūdoņa muzeja dzīvojamās mājas 

restaurācija” īstenošanai. 
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19. Par papildu finansējumu investīciju projekta “”Rundāles Avoti’ pārbūves 1.kārta būvdarbi” 

īstenošanai. 

20. Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku vidusskolas 

ēkas pārbūvei. 

21. Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skolas pārbūvei. 

22. Par Bauskas Centrālās bibliotēkas maksas pakalpojumu apstiprināšanu. 

23. Par kultūrtelpas ”Mežotnes baznīca” publisko maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

24. Par siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Codes pagastā. 

25. Par SIA „Mūsu saimnieks” siltumenerģijas apgādes pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

26. Par SIA “KŪDRINIEKS” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

27. Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 31.marta lēmumā “Par projekta “Ed. 

Virzas ielas gājēju celiņa atjaunošana Iecavas pilsētā” iesniegšanu.” 

28. Par gājēju pontonu tilta Mežotnē dāvinājumu. 

29. Par valsts vietējās nozīmes autoceļa V1034 “Bauska – Priedītes” posma pārņemšanu bez 

atlīdzības pašvaldības īpašumā. 

30. Par atteikumu izsniegt atļauju spēļu zāles, totalizatora un derību likmju pieņemšanas vietas 

atvēršanai Rīgas ielā 22 -601, Bauskā. 

31. Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu kapitālsabiedrībā SIA “Zemgales mutes veselības 

centrs”. 

32. Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA “Bauskas 

slimnīca”. 

33. Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA “Bauskas 

ūdens”. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības līdzdalības saglabāšanu kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas 

siltums”. 

35. Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu kapitālsabiedrībā SIA “Iecavas siltums”. 

36. Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA “Dzīvokļu 

komunālā saimniecība”. 

37. Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA “Mūsu 

saimnieks”. 

38. Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA “Kūdrinieks”. 

39. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Jaunkaminski”, Kurmenes pagastā. 

40. Par būvniecības atkritumu savākšanas, šķirošanas un pārstrādes laukuma izveidi 

nekustamajā īpašumā “Žagatas”, Iecavas pagastā, Bauskas novadā. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošo autoceļu Iecavas pagasta teritorijā nosaukumu 

piešķiršanu. 

42. Par dzīvojamās mājas “Lauktehnika 12”, Rītausmas, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

43. Par dzīvojamās mājas Ceriņu ielā 4, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

44. Par meža platību atmežošanu nekustamajā īpašumā „Lauriņi” Vecsaules pagastā. 

45. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Viršu iela 40, Bauskā atsavināšanu. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Karpati 1”, Viesturu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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47. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Pie Grāvīšiem”, Rundāles pagasts 

atsavināšanu. 

48. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Silāres”, Rundāles pagasts 

atsavināšanu. 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, I.Līdaka, J.Kalinka, G.Kalniņš, J.Krievs) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

        Atbilstoši noteiktajai kārtībai  ir sagatavota informācija par izpildvaras darba prioritātēm 

administrācijas departamentos, iestādēs. Domes sēdes darba kārtībai ir sagatavoti jautājumi gan 

pašvaldības saistošo noteikumu virzību, gan līdzdalības izvērtējumi pašvaldības 

kapitālsabiedrībās, kā arī būvniecības un finanšu speciālistu sadarbības rezultātā ir panākts 

būtisks progress būvniecības procesu norisei pašvaldības būvobjektos,  kā arī citi pašvaldības 

darbības jautājumi.  

         Informatīvajā ziņojumā informēs par pašvaldības darba  aktualitātēm projektu vadības, 

izglītības jomas, personāla jautājumiem administrācijā, iestādēs un kapitālsabiedrībās.  

    Par Vecumnieku ezerus savienojošā ūdensvada  atjaunošanas risinājumiem. 

       Nešaubīgi, viens no uzmanības fokusā esošajiem jautājumiem ir Vecumnieku abu ezeru 

starpsavienojuma remontdarbu un ūdens padeves atjaunošanas jautājums. 

       Organizējot iepirkumu procedūru vienlaicīgai remontdarbu projektēšanai un izbūvei, 

pašvaldība ir saskārusies ar iespējamo pretendentu neieinteresētību piedalīties izsludinātajā 

iepirkumu procedūrā (nepieteicās neviens pretendents), kā rezultātā šobrīd tiek aptaujāti, 

uzrunāti būvuzņēmēji, kuriem ir pieredze un tehniskais nodrošinājums, lai veiktu sagatavotajā 

darba uzdevumā noteiktos darbus.  Apgrūtinājums ir apstāklī, ka pašvaldības rīcībā nav precīzas 

ūdensvada caurules novietojuma shēmas, veiktajā priekšizpētē ir konstatēti vairāki ūdensvada 

trases būtiski pagriezieni, kas pārsniedz 5 grādu leņķi, tādējādi būtiski apgrūtinot tehnisko 

risinājumu “ievērt” vecajā - esošajā caurulē- jaunu ar nedaudz mazāku diametru vai arī veikt 

izbūvi ar caurduršanas metodi. 

       Lai rastu risinājumu, ir piesaistīti arī pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Bauskas ūdens” 

speciālisti, kuriem ir pieredze cauruļvadu inspekciju veikšanā, konkrēto problemātisko 

(aizgruvumu) vietu identificēšanā (tehniskajā valodā “izzvanīšanā”), precīzi nosakot dabā, kā arī 

ir pieredze jomas tehnisko resursu mobilizēšanā un remontdarbu veikšanā. Darbs nav apstājies 

ne uz mirkli un joprojām ir orientēts uz risinājumu rašanu ūdenspadeves atjaunošanai. 

           

             Par gatavību jaunajam mācību gadam 

        Vakar, 24. augustā, apliecinot rūpīgu gatavošanos jaunajam mācību gadam, jauniem 

izaicinājumiem, Bauskas Valsts ģimnāzijas telpās norisinājās Bauskas novada pedagogu 

konference “Kā mācīt un vērtēt prasmi”, kā arī  izglītības iestāžu vadības komandu diskusijas ar 

plašu darba kārtību, prezentācijām par izglītības jomas izaicinājumiem, izvirzītajiem mērķiem un 

noteiktajām darba prioritātēm 2022/23 mācību gadā. 

Darba kārtībā: informācija par jaunākajām aktualitātēm valstī; izglītības kvalitātes 

aktualitātes; jaunākie Bauskas novada pašvaldības normatīvie akti, tai skaitā Pedagogu darba 

samaksas noteikumi; Izglītības nodaļas koordinēto projektu aktualitātes; Ukrainas bērni skolā; 

informācija par Covid, LIZDA informācija. Noteiktas Bauskas novada izglītības prioritātes 

jaunajam mācību gadam: datos balstīta kvalitatīva izglītības vadība (izglītības iestāde kā 

mācīšanas organizācija, vienota pieeja izglītības kvalitātes sistēmas izveidei; personalizētā 

mācīšanās (atbalsts skolēnam; vajadzībās balstīta pedagogu prasmju pilnveide). 
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      Lai rastu pārliecību par izglītības iestāžu tehnisko gatavību jaunajam mācību gadam, turpinās 

izglītības iestāžu apsekošanas saskaņā ar iepriekš akceptēto grafiku. Līdz 25.augustam ir 

apsekotas izglītības iestādes Rundāles un Iecavas  apvienību pārvalžu teritorijās, kā arī daļa 

Bauskas izglītības iestāžu, kuru apsekošana tiks turpināta 26.08.2022. 

       Savukārt Vecumniekos izglītības iestādes tiks apsekotas 30.  augustā. Veikto apsekošanu 

rezultātā izdarītais secinājums ir- apsekotās skolas no tehniskā un vizuālā novērtējuma ir gatavas 

jaunā mācību gada uzsākšanai.  

       Darbs pie pilnvērtīga mācību procesa nodrošināšanas jaunajā mācību gadā tiek turpināts, jo 

risināmu jautājumu netrūkst, gan pedagoģiskā darba pusē, gan arī no saimnieciski 

organizatoriskā aspekta. 

 
 

         Par personāla jomas aktualitātēm 

        Turpinot personāla jomas darba aktualitātes par kadru mainību un vakancēm Bauskas 

novada administrācijā, personālspeciālisti sagatavojuši šādu informāciju : 

Ar 2022.gada 1.janvāri Bauskas novada administrācija darbu uzsāka jaunajā struktūrā ar 

apstiprinātām 167 amata vietām. 140 nodarbināto liels personāls nodrošināja iestādes funkciju izpildi. 

 01.01.2022. iestādē bija 23 amata vakances, jo vairāki darbinieki nepiekrita piedāvātajiem 

grozījumiem darba līgumā vai citu iemeslu dēļ ir izbeiguši darba attiecības, kā arī jaunajā struktūrā tika 

izveidotas jaunas amata vietas. 

Līdz šai dienai ir izdevies aizpildīt vairākas vakances un šobrīd vakantas ir 15 amata vietas. 

Tomēr nākas atzīt pieaugošas problēmas ar darbinieku piesaisti vairākās jomās - nodarbinātībai gan uz 

nenoteiktu laiku, gan uz noteiktu laiku, ilgstošā prombūtnē esošu darbinieku aizvietošanai.  

Ilgstoši nav izdevies nokomplektēt ar speciālistiem pilnu personālsastāvu Saimniecisko darījumu 

nodaļā, Bauskas novada Būvvaldē, Sabiedrisko attiecību nodaļā, Uzņēmējdarbības un kompetenču 

attīstības centrā, Audita un kapitālsabiedrību nodaļā un vēl citās struktūrvienībās: 

 Bauskas novada Būvvaldes būvinspektora amata vakance izsludināta 17.01.2022. – šobrīd 

speciālista piesaiste bez panākumiem; 

 uz iepirkumu speciālista amata vakancēm Saimniecisko darījumu nodaļā no šā gada sākuma 

vairākkārt izsludināta pieteikšanās; 

 Sabiedrisko attiecību nodaļā sabiedrisko attiecību speciālists tiek meklēts no 03.01.2022. Vairāki 

pieteikumi ir bijuši, taču neatbilda prasībām; 

 joprojām tiek meklēts Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra vadītājs uz noteiktu 

laiku un uzņēmējdarbības speciālists; 

 no 30.01.2022. aicinām pieteikties auditora amata vakancei; 
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 speciālistu Tūrisma informācijas centra tūrisma organizatora amatam ir izdevies piesaistīt 

konkursu organizējot 7 reizes. 

Bauskas novada administrācijas Personāla nodaļa šā gada laikā ir organizējusi 46 personāla 

atlases procesus gan uz iestāžu vadītāju, gan uz speciālistu amatu vakancēm. Risināmi personāla 

atlases jautājumi ir gan Bāriņtiesā, gan Sociālajā dienestā. 

31.08.2022. ir pretendentu pieteikšanās termiņš izsludinātajos personāla atlases konkursos uz 

bāriņtiesas priekšsēdētāja vietnieka un bāriņtiesas locekļa  amatiem. 

        Šobrīd ir procesā un tiek gatavoti vairāki personāla atlases konkursi arī kapitālsabiedrību 

pārvaldības jomā. 

 Procesā ir pašvaldības kapitālsabiedrības SIA ”Bauskas slimnīca” valdes locekļa atlases 

procedūra, kurā tiek vērtēti trīs amata pretendenti. 

Ir sagatavoti rīkojumi par nominācijas komisiju izveidi un valdes locekļu atlases procedūru 

uzsākšanu pašvaldības kapitālsabiedrībās SIA  “Mūsu saimnieks”, SIA “ Kūdrinieks” un SIA “Iecavas 

siltums”, kurās esošo pagaidu valdes locekļu pilnvaru termiņš ir noteikts līdz šī gada  30. septembrim. 

 

Uzdots pašvaldības  energopārvaldniekam izstrādāt vadlīnijas/norādījumus par energoresursu 

ekonomijas (taupības) pasākumiem Bauskas novada pašvaldības ēkās esošajā krīzes situācijā,  kas tiks 

izskatīti 6.septembrī energopārvaldības darba grupas sanāksmē. 

Izdots rīkojums par Ekonomikas un finanšu departamenta speciālistu izstrādātās kārtības “Par 

budžeta pieprasījumu sagatavošanas un pamatbudžeta bāzes izdevumu noteikšanas kārtības 

apstiprināšanu”, kurā līdztekus vispārīgo jautājumu sadaļai ir noteikta pamatbudžeta ieņēmumu un 

izdevumu sadaļu plānošana, noteikta budžeta pieprasījumu, paskaidrojumu izskatīšanas un 

aktualizēšanas jautājumi, kā arī noteikta atbildība par budžeta pieprasījumu sagatavošanu. 

Uz I.Līdakas jautājumu par Ukrainas civiliedzīvotāju skaitu novadā, J.Kalinka: pašlaik novadā ir 

izmitināti 390 civiliedzīvotāji, bet skaitlis ir mainīgs. Brīvu izmitināšanas vietu šobrīd nav. Piešķirti 20 

tūkstoši Grants, lai varētu izmitināt cilvēkus Vecumnieku cietuma administratīvajā ēkā, ja būs 

nepieciešamība. Tiek skatīts iepirkums apkures katla uzstādīšanai, lai tur varētu sakārtot apkures 

sistēmu. Tad Vecumniekos varēs izmitināt apmēram 60 cilvēku. 107 tūkst. Grants saņemts Saulaines 

kopmītnes ēku remontam. SOS ciematā brīvas vietas ir 6 mātēm un 7 bērniem. 

G.Kalniņš lūdz konkrētu informāciju par objektiem, kuru projekti nav realizēti, piemēram, 

Ceriņu iela Vecumniekos, Vecumnieku Mūzikas un mākslas skola, objekts Rūpniecības ielā, Bauskā, 

avārijas situāciju  saistībā ar Vecumnieku ezeru. Tur aizgruvušais posms ir jāsataisa.  

I.Romānovs: par Ceriņu ielu Vecumniekos- sadarbība ar uzņēmējiem tiek pārtraukta, darbi aktēti 

pēc faktiskās izpildes. Bet tagad uzņēmējs sāk svārstīties. Ja panāks kompromisu, tad pašvaldībai 

izdevīgāk, ka objektu pabeidz un nav izpildītāja maiņas. Sarunas vēl ir procesā. Par Rūpniecības ielu- 

sadarbības partneris ir svārstīgs. Ja panāks kompromisu, tad cerams, darbi varēs virzīties uz priekšu. 

Par Vecumnieku ezeru- tiek izskatīti visi iespējamie varianti. 

G.Kalniņu saņemtās atbildes neapmierina. 

M.Veinbergs piekrīt, ka procesi iekavējušies, bet pašvaldība nevar pieņemt nepārdomātus 

lēmumus, jāvadās pēc vadlīnijām. Par Rūpniecības ielu 9 – sākts dialogs, saņemts atkārtots 

piedāvājums. Ir vienošanās ar būvspeciālistiem. Pēc vadlīnijām izstrādāts savs variants. Nākošnedēļ ar 

to ies pie būvnieka. 

G.Kalniņš jautā par iespējamo skolotāju streiku. A.Okmanis: streiks ir katra brīvprātīga lieta un 

iestāžu vadītāju atbildība. Skolu direktoriem jādomā, kā rīkoties, lai neciestu bērni. 

J.Krievs jautā, vai ņemot vērā 15 vakances pašvaldībā, ir domāts par kvalifikācijas prasību 

samazināšanu. I.Romānovs paskaidro, ka prasības netiks pazeminātas, jo bieži vien piesakās 

pretendenti bez izpratnes par veicamajiem pienākumiem. Ir padomā meklēt iespējas augstskolās. 

 

Informāciju pieņem zināšanai. 
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2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējas izglītības iestādes “Īslīces pamatskola” 

direktora iecelšanu. 

(I.Romānovs, I.Nagņibeda, I.Elmane) 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Ar domes lēmumu tika apstiprināts konkursa nolikums uz vakanto Īslīces pamatskolas 

direktora amatu. 2022.gada 26.jūlijā noslēdzās pieteikumu iesniegšana. Komisija izvērtēja 

amata pretendentu atbilstību prasībām un par piemērotāko atzina Ivetu Elmani. Lūdz lemt par 

sagatavoto lēmuma projektu - Ivetas Elmanes iecelšanu Īslīces pamatskolas direktora amatā 

26.augustā, noteikt mēneša darba algas likmi. Sēdē piedalās I.Elmane. 

Dod vārdu I.Elmanei. Ņemot vērā iepriekšējo pieredzi, nolēmusi pieteikties 

izsludinātajā konkursā. Ar skolu iepazinusies, tā jaunajam mācību gadam ir sagatavota. Bažas 

rada mazais bērnu skaits 

I.Nagņibeda jautā, vai ir vīzija, kā piesaistīt skolēnus. 

I.Elmane: svarīgi ir kompetenti pedagogi, interešu izglītības attīstība. 

Uz I.Nagņibedas jautājumu, vai ir domāts par alternatīvu izglītības sistēmu, I.Elmane: 

par to var domāt, bet tas ir visu pedagogu kopīgs lēmums. 

Citu jautājumu vai iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 373 "Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējas izglītības iestādes “Īslīces pamatskola” direktora 

iecelšanu". 

 

3.p. 

Par Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Aleksandra Gurkovska atbrīvošanu no amata. 

(I.Romānovs, I.Nagņibeda, L.Baha, A.Gurkovskis) 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Pašvaldībā saņemts Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Aleksandra Gurkovska 

iesniegums ar lūgumu, pusēm vienojoties, izbeigt darba attiecības. Pamatojoties uz Darba 

likuma 114.pantu, noslēgta vienošanās, ka darba tiesiskās attiecības A.Gurkovskis beidz 

2022.gada 30.septembrī. Lūdz lemt par sagatavoto lēmumprojektu. 

I.Nagņibeda pateicas A.Gurkovskim par paveikto, vadot apvienības pārvaldi. 

A.Gurkovskis paskaidro, ka lēmums par darba attiecību izbeigšanu ir personīgs. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 
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Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 374 "Par Bauskas apvienības pārvaldes 

vadītāja Aleksandra Gurkovska atbrīvošanu no amata". 

 

4.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības aģentūras 

„Valles pašvaldības aģentūra” maksas pakalpojumu cenrādis siltumapgādē” 

apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Saistošie noteikumi par Valles pašvaldības aģentūras maksas pakalpojumu cenrādi 

siltumapgādē izskatīti un atbalstīti Finanšu komitejas sēdē. 

Deputātiem jautājumu vai iebildumu nav. Balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 375 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu “Bauskas novada pašvaldības aģentūras „Valles 

pašvaldības aģentūra” maksas pakalpojumu cenrādis 

siltumapgādē” apstiprināšanu". 

 

5.p. 

Par Bauskas novada domes 2022. gada 26. maija saistošo noteikumu Nr. 11 "Par koku 

ciršanu ārpus meža Bauskas novada teritorijā" precizēšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Jautājums par saistošo noteikumu precizēšanu izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības 

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 376 "Par Bauskas novada domes 2022. 

gada 26. maija saistošo noteikumu Nr. 11 "Par koku ciršanu 

ārpus meža Bauskas novada teritorijā" precizēšanu". 

 

6.p. 

Par Bauskas novada domes 2022. gada 28. jūlija saistošo noteikumu Nr. 21 “Par ielu 

tirdzniecību un nodevu par ielu tirdzniecību publiskās vietās Bauskas novadā” 

precizēšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par saistošo noteikumu precizēšanu izskatīts un atbalstīts Finanšu 

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs 

Līdaka, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  2 (Guntis Kalniņš, Mārtiņš Mediņš) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 377 "Par Bauskas novada domes 2022. 

gada 28. jūlija saistošo noteikumu Nr. 21 “Par ielu 

tirdzniecību un nodevu par ielu tirdzniecību publiskās vietās 

Bauskas novadā” precizēšanu". 

 

7.p. 

Par Bauskas novada domes 2022. gada 28. jūlija saistošo noteikumu Nr. 22 “Par mājas 

(istabas) dzīvnieku turēšanu Bauskas novadā” precizēšanu. 

(A.Strazdiņa) 

Ziņo: Agnese Strazdiņa. 
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 Bauskas novada dome 2022.gada 28.jūlijā pieņēma lēmumu par saistošo noteikumu 

“Par mājas (istabas) dzīvnieku turēšanu Bauskas novadā” apstiprināšanu. Saistošie noteikumi 

tika nosūtīti atzinuma sniegšanai Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai. 

Ministrija noteikumus izvērtēja un izteica iebildumus. Ievērojot izteiktos iebildumus, 

sagatavots lēmuma projekts, kas paredz precizēt saistošo noteikumu 5.punktu, svītrot 8.2. un 

8.3.apakšpunktu.  

 Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 378 "Par Bauskas novada domes 2022. 

gada 28. jūlija saistošo noteikumu Nr. 22 “Par mājas (istabas) 

dzīvnieku turēšanu Bauskas novadā” precizēšanu". 

 

8.p. 

Par Bauskas novada domes 2022. gada 30. jūnija saistošo noteikumu Nr. 15 “Par sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanu Bauskas novadā” precizēšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par saistošo noteikumu precizēšanu izskatīts un atbalstīts Vides un 

attīstības komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 379 "Par Bauskas novada domes 2022. 

gada 30. jūnija saistošo noteikumu Nr. 15 “Par sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanu Bauskas novadā” precizēšanu". 
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9.p. 

Par Bauskas novada domes 2022.gada 30. jūnija saistošo noteikumu Nr. 14 “Par reklāmas 

izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu par reklāmas izvietošanu Bauskas 

novadā” precizēšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par saistošo noteikumu precizēšanu izskatīts un atbalstīts Vides un 

attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 380 "Par Bauskas novada domes 

2022.gada 30. jūnija saistošo noteikumu Nr. 14 “Par reklāmas 

izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu par 

reklāmas izvietošanu Bauskas novadā” precizēšanu". 

 

10.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 26.maija saistošajos noteikumos Nr. 

10 “Par sociālajiem pakalpojumiem Bauskas novadā”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par grozījumiem saistošajos noteikumos “Par sociālajiem 

pakalpojumiem Bauskas novadā” izskatīts un atbalstīts Sociālajā un veselības, kā arī Finanšu  

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 381 "Grozījumi Bauskas novada domes 

2022. gada 26.maija saistošajos noteikumos Nr. 10 “Par 

sociālajiem pakalpojumiem Bauskas novadā”". 

 

11.p. 

Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību „Latvijas Sarkanais Krusts” par sociālā 

pakalpojuma „aprūpe mājās” nodrošināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību “Latvijas Sarkanais 

Krusts” par aprūpes mājās nodrošināšanu izskatīts un atbalstīts Sociālajā un veselības, kā arī 

Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 382 "Par deleģēšanas līguma noslēgšanu 

ar biedrību „Latvijas Sarkanais Krusts” par sociālā 

pakalpojuma „aprūpe mājās” nodrošināšanu". 

 

12.p. 

Par grozījumu 2020. gada 18. marta deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90 starp Bauskas novada 

domi un biedrību „Latvijas Sarkanais Krusts”. 

(A.Okmanis, E.Grigorjeva) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību “Latvijas Sarkanais 

Krusts” par aprūpes mājās nodrošināšanu izskatīts un atbalstīts Sociālajā un veselības, kā arī 

Finanšu  komitejas sēdē. 

E.Grigorjevas piebilde: ievērojot Finanšu komitejas priekšlikumu, vienošanās 

papildināta ar punktiem, paredzot gadījumus, kuros biedrība “Latvijas Sarkanais Krusts” var 

iesniegt pašvaldībai priekšlikumus līguma grozīšanai. Biedrība šiem papildinājumiem 

neiebilda.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 383 "Par grozījumu 2020. gada 18. marta 

deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90 starp Bauskas novada domi un 

biedrību „Latvijas Sarkanais Krusts”". 

 

13.p. 

Par Bauskas novada Sociālā dienesta cenrāža apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par Bauskas novada Sociālā dienesta cenrāža apstiprināšanu izskatīts 

un atbalstīts Sociālajā un veselības, kā arī Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 384 "Par Bauskas novada Sociālā 

dienesta cenrāža apstiprināšanu". 

 

14.p. 

Par Bauskas Valsts ģimnāzijas attīstības plāna 2022./2023.-2024./2025. mācību gadam 

saskaņošanu. 

(L.Ģerģe) 

Ziņo: Linuta Ģerģe. 

Atbilstoši Ministru kabineta 2021.gada 10.augusta noteikumiem Nr.528 sagatavots 

Bauskas Valsts ģimnāzijas attīstības plāns trīs gadiem. Plānā norādīta izglītības iestādes 

misija, vīzija, stratēģiskie mērķi, uzdevumi, attīstības prioritātes un plānotie sasniedzamie 

rezultāti. Attīstības plāns izskatīts un akceptēts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 
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Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 385 "Par Bauskas Valsts ģimnāzijas 

attīstības plāna 2022./2023.-2024./2025. mācību gadam 

saskaņošanu". 

 

15.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra noteikumos Nr.2 

“Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”. 

(V.Ieleja, J.Krievs, E.Grigorjeva, I.Latviete, A.Okmanis, I.Nagņibeda, I.Pētersone, 

G.Kalniņš) 

Ziņo: Vija Ieleja. 

Sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem Pedagogu darba samaksas noteikumos. 

Jautājums tika izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs. 

Komiteju sēdēs izteiktie priekšlikumi iestrādāti noteikumos. 

Ir saņemts šāds deputāta J.Krieva priekšlikums: 

papildināt ,Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumus p.1.4. ar tekstu 

,,un naudas balvu  noteikšanas un piešķiršanas kārtību''.  

 Noteikumus papildināt ar VI.nodaļu “ Naudas balvas, to noteikšanas un piešķiršanas kārtība''  

analoģiski nodaļai kā Bauskas novada pašvaldības  amatpersonu un darbinieku atlīdzības 

nolikumā. 

 VI.  nodaļa. Naudas balvas, to noteikšanas un piešķiršanas kārtība                                                                                                                                                                                       

 32. Pašvaldības izglītības iestāžu pedagogiem  var tikt piešķirtas naudas balvas, kas kalendāra 

gada ietvaros nepārsniedz valstī noteiktās minimālās mēnešalgas apmēru sakarā ar pedagogam 

vai pašvaldības iestādei svarīgu sasniegumu (notikumu), ievērojot pedagoga  ieguldījumu 

attiecīgās pašvaldības izglītības iestādes mērķu sasniegšanā.                                                                                                                                                                    

33. Naudas balvu var piešķirt pedagogam kurš nostrādājis ne mazāk kā vienu gadu šādā 

apmērā:                                                                                                          

33.1. līdz 50 % no valstī noteiktās minimālās mēnešalgas (kalendāra gada laikā) sakarā ar 

pašvaldībai  svarīgu sasniegumu (notikumu), ievērojot pedagoga  ieguldījumu mērķu 

sasniegšanā;                                                                                            

33.2. līdz 50 % no valstī noteiktās minimālās mēnešalgas (kalendāra gada laikā) sakarā ar 

pedagogam  svarīgu sasniegumu (notikumu).                                                                                                                                            

34. Pašvaldībai svarīgie notikumi vai sasniegumi ir:                                                                                                     

34.1. pašvaldības svētki vai pašvaldības organizēti novada mēroga pasākumi;                                                                                                                                    

34.2. valsts svētki;  

                                                                                                                                                   

34.3. pašvaldības sasniegumi valsts vai starptautiska mēroga pasākumos (konkursos).                                                                                                                          

35. Pedagogam svarīgi notikumi vai sasniegumi šo noteikumu izpratnē ir:                                                                  

35.1. valsts institūcijas vai pašvaldības apbalvojuma saņemšana;                                                                               

35.2. darba attiecību pārtraukšana sakarā ar aiziešanu pensijā, ja darbinieks vai amatpersona 

pašvaldībā nepārtraukti nostrādājis ne mazāk kā 10 (desmit) gadus.” 
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 V.Ieleja: atbilstoši pedagogu mērķdotācijas sadales noteikumu Nr.445 26.punktam ir 

atrunāts, ka var piešķirt naudas balvu, prēmiju. Iezīmēti arī brīvie līdzekļi, ko var izmantot 

pedagogu prēmēšanai. Priekšlikums noraidāms. 

J.Krievs komentē savu priekšlikumu: pie viņa griezušies Iecavas pedagogi ar 

jautājumu, kāpēc pedagogiem nav iespēju saņemt naudas balvu. Zinot, ka pedagogu skolās 

trūkst, rodas jautājums, vai izdarīts viss, lai pedagogus atbalstītu. Priekšlikums darba grupā 

nav vērtēts. 

E.Grigorjeva: jādiskutē, vai katra skola nosaka kārtību par naudas balvām vai visā 

novadā nosaka vienādu kārtību. Par to varētu lemt nākošajā komitejas sēdē. 

I.Latviete skaidro: Ministru kabineta noteikumu Nr.445 26.punkts nosaka pedagogiem 

plašākas iespējas kā pašvaldības darbiniekiem, jo tur vienā punktā apvienotas gan prēmijas, 

gan naudas balvas. Līdz šim izglītības iestādes tās ir maksājušas. Gatavojot šos noteikumus, 

neviena skola neiesniedza priekšlikumus. 

J.Krievs atsauc savu priekšlikumu. 

I.Nagņibeda vēlas noskaidrot, vai ar priekšsēdētāja rīkojumu ir izveidota komisija 

direktoru atalgojuma noteikšanai un vai izvērtēšana veikta. Rosina domāt par motivāciju 

izglītības iestāžu vadītājiem un nākošajā gadā iekļaut piemaksas. V.Ieleja paskaidro, ka 

sagatavots rīkojuma projekts. Informatīvie materiāli ir sagatavoti. 

A.Okmanis: pašlaik spēkā ir esošie noteikumi, ka direktorus izvērtē līdz 30.jūnijam un 

precizē uz 6.septembri. 

J.Krievs lūdz sakārtot noteikumos numerāciju. 

A.Okmanis aizrāda Izglītības nodaļai, ka noteikumi nekvalitatīvi sagatavoti. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  2 (Inita Nagņibeda, Līga Rimševica) 

"atturas" -  1 (Ingmārs Līdaka) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 386 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2021.gada 25.novembra noteikumos Nr.2 “Bauskas 

novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”". 

 

16.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu 

izcenojumu apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu izskatīts un atbalstīts Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 
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Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 387 "Par Bauskas novada pašvaldības 

izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu". 

 

Plkst.10.28 izsludināts sēdes pārtraukums 15 minūtes  

Sēde turpinās plkst.10.43. 

 

17.p. 

Par finansējuma piešķiršanu lubiņu jumta seguma nomaiņai Brāļu Amtmaņu muzeja ēkai 

Valles pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par finansējuma piešķiršanu muzeja ēkas atjaunošanai Valles pagastā 

izskatīts un atbalstīts Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

Plkst.10.46 no sēžu zāles iziet deputāts M.Mediņš. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 388 "Par finansējuma piešķiršanu lubiņu 

jumta seguma nomaiņai Brāļu Amtmaņu muzeja ēkai Valles 

pagastā". 

 

18.p. 

Par papildu finansējumu investīciju projekta "Viļa Plūdoņa muzeja dzīvojamās mājas 

restaurācija" īstenošanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par papildu finansējuma piešķiršanu Viļa Plūdoņa muzeja dzīvojamās 

mājas restaurācijai atjaunošanai izskatīts un atbalstīts Finanšu  komitejas sēdē. 
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Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 389 "Par papildu finansējumu investīciju 

projekta "Viļa Plūdoņa muzeja dzīvojamās mājas restaurācija" 

īstenošanai". 

 

19.p. 

Par papildu finansējumu investīciju projekta ""Rundāles Avoti' pārbūves 1.kārta 

būvdarbi" īstenošanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par papildu finansējuma piešķiršanu objekta “Rundāles Avoti” 

pārbūves 1.kārtai izskatīts un atbalstīts Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs 

Līdaka, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  1 (Arnolds Jātnieks) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 390 "Par papildu finansējumu investīciju 

projekta ""Rundāles Avoti' pārbūves 1.kārta būvdarbi" 

īstenošanai". 

 

20.p. 

Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku vidusskolas 

ēkas pārbūvei. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 
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 Lēmumprojekts par papildu finansējuma piešķiršanu būvdarbu izmaksu 

sadārdzinājumam Vecumnieku vidusskolas ēkas pārbūvei izskatīts un atbalstīts Finanšu  

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 391 "Par papildu finansējumu būvdarbu 

izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku vidusskolas ēkas 

pārbūvei". 

 

21.p. 

Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skolas pārbūvei. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par papildu finansējuma piešķiršanu būvdarbu izmaksu 

sadārdzinājumam Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas pārbūvei izskatīts un atbalstīts 

Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 392 "Par papildu finansējumu būvdarbu 

izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku Mūzikas un mākslas 

skolas pārbūvei". 

 

 

Plkst.10.49 sēžu zālē atgriežas deputāts M.Mediņš. 
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22.p. 

Par Bauskas Centrālās bibliotēkas maksas pakalpojumu apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par Bauskas Centrālās bibliotēkas maksas pakalpojumu apstiprināšanu 

izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, kā arī Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 393 "Par Bauskas Centrālās bibliotēkas 

maksas pakalpojumu apstiprināšanu". 

 

23.p. 

Par kultūrtelpas ”Mežotnes baznīca” publisko maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par kultūrtelpas “Mežotnes baznīca” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu izskatīts un atbalstīts Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 394 "Par kultūrtelpas ”Mežotnes 

baznīca” publisko maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu". 
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24.p. 

Par siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Codes pagastā, 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Codes pagastā izskatīts un 

atbalstīts Vides un attīstības komitejas, kā arī  Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 395 "Par siltumenerģijas tarifu 

apstiprināšanu Bauskas novada Codes pagastā". 

 

25.p. 

Par SIA „Mūsu saimnieks” siltumenerģijas apgādes pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par SIA “Mūsu saimnieks” siltumenerģijas apgādes pakalpojumu 

tarifu apstiprināšanu izskatīts un akceptēts Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 396 "Par SIA „Mūsu saimnieks” 

siltumenerģijas apgādes pakalpojumu tarifu apstiprināšanu". 
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26.p. 

Par SIA “KŪDRINIEKS” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par SIA “Kūdrinieks” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu 

apstiprināšanu izskatīts un atbalstīts Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 397 "Par SIA “KŪDRINIEKS” 

ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu". 

 

27.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 31.marta lēmumā “Par projekta “Ed. 

Virzas ielas gājēju celiņa atjaunošana Iecavas pilsētā” iesniegšanu”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 398 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2022.gada 31.marta lēmumā “Par projekta “Ed. Virzas 

ielas gājēju celiņa atjaunošana Iecavas pilsētā” iesniegšanu”". 
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28.p. 

Par gājēju pontonu tilta Mežotnē dāvinājumu. 

(A.Gurkovskis) 

Ziņo: Aleksandrs Gurkovskis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu  

komitejas sēdē. Ievērojot komiteju sēdēs izteiktos priekšlikumus, dāvinājuma līgumā, 

saskaņojot ar VAS “Valsts nekustamie īpašumi”, labots saistību termiņš uz 2 gadiem.  

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 399 "Par gājēju pontonu tilta Mežotnē 

dāvinājumu". 

 

29.p. 

Par valsts vietējās nozīmes autoceļa V1034 “Bauska – Priedītes” posma pārņemšanu bez 

atlīdzības pašvaldības īpašumā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, kā arī Finanšu  

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 400 "Par valsts vietējās nozīmes autoceļa 

V1034 “Bauska – Priedītes” posma pārņemšanu bez atlīdzības 



23 

 

pašvaldības īpašumā". 

 

30.p. 

Par atteikumu izsniegt atļauju spēļu zāles, totalizatora un derību likmju pieņemšanas 

vietas atvēršanai Rīgas ielā 22 -601, Bauskā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts, piedaloties un uzklausot SIA “Joker LTD” pārstāvjus, izskatīts un 

atbalstīts Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 401 "Par atteikumu izsniegt atļauju spēļu 

zāles, totalizatora un derību likmju pieņemšanas vietas 

atvēršanai Rīgas ielā 22 -601, Bauskā". 

 

31.p. 

Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu kapitālsabiedrībā SIA "Zemgales mutes veselības 

centrs". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Sociālajā un veselības komitejas sēdē, kā arī 

Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Ināra Pētersone) 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 402 "Par pašvaldības līdzdalības 

saglabāšanu kapitālsabiedrībā SIA "Zemgales mutes veselības 

centrs"". 

32.p. 

Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA "Bauskas 

slimnīca". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Sociālajā un veselības komitejas sēdē, kā arī 

Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 403 "Par pašvaldības līdzdalības 

saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA "Bauskas 

slimnīca"". 

 

33.p. 

Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA "Bauskas 

ūdens". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Finanšu  komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 404 "Par pašvaldības līdzdalības 

saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA "Bauskas 

ūdens"", 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības līdzdalības saglabāšanu kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas 

siltums”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu  

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 405 "Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzdalības saglabāšanu kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas 

siltums”" 

 

35.p. 

Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu kapitālsabiedrībā SIA "Iecavas siltums". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu  

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 406 "Par pašvaldības līdzdalības 

saglabāšanu kapitālsabiedrībā SIA "Iecavas siltums"". 

 

 

36.p. 

Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA "Dzīvokļu 

komunālā saimniecība". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu  

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 407 "Par pašvaldības līdzdalības 

saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA "Dzīvokļu 

komunālā saimniecība"". 

 

37.p. 

Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA "Mūsu 

saimnieks". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu  

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 408 "Par pašvaldības līdzdalības 

saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA "Mūsu 

saimnieks"". 

38.p. 

Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA "Kūdrinieks". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu  

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 409 "Par pašvaldības līdzdalības 

saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA "Kūdrinieks"". 

 

39.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Jaunkaminski”, Kurmenes pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par ceļa servitūta nodibināšanu, nodrošinot piekļuvi nekustamam 

īpašumam Kurmenes pagastā, izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 410 "Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Jaunkaminski”, Kurmenes pagastā". 

 

 

40.p. 

Par būvniecības atkritumu savākšanas, šķirošanas un pārstrādes laukuma izveidi 

nekustamajā īpašumā “Žagatas”, Iecavas pagastā, Bauskas novadā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts par būvniecības atkritumu savākšanas, šķirošanas un pārstrādes 

laukuma izveidi Iecavas pagastā, piedaloties SIA “Demontāža” pārstāvjiem, izskatīts un 

atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 411 "Par būvniecības atkritumu 

savākšanas, šķirošanas un pārstrādes laukuma izveidi 

nekustamajā īpašumā “Žagatas”, Iecavas pagastā, Bauskas 

novadā". 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošo autoceļu Iecavas pagasta teritorijā nosaukumu 

piešķiršanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 412 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošo autoceļu Iecavas pagasta teritorijā nosaukumu 

piešķiršanu". 

 

42.p. 

Par dzīvojamās mājas “Lauktehnika 12”, Rītausmas, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 413 "Par dzīvojamās mājas “Lauktehnika 

12”, Rītausmas, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību nodošanu 

mājas pārvaldniekam". 

 

43.p. 

Par dzīvojamās mājas Ceriņu ielā 4, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 414 "Par dzīvojamās mājas Ceriņu ielā 4, 

Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam". 

44.p. 

Par meža platību atmežošanu nekustamajā īpašumā „Lauriņi” Vecsaules pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 415 "Par meža platību atmežošanu 

nekustamajā īpašumā „Lauriņi” Vecsaules pagastā". 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Viršu iela 40, Bauskā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Pieņemt lēmumu Nr. 416 "Par Bauskas novada pašvaldības 
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nekustamā īpašuma Viršu iela 40, Bauskā atsavināšanu". 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Karpati 1”, Viesturu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 417 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Karpati 1”, Viesturu pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Pie Grāvīšiem”, Rundāles pagasts 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 418 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Pie Grāvīšiem”, Rundāles pagasts 
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atsavināšanu". 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Silāres”, Rundāles pagasts 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmumprojekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 419 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Silāres”, Rundāles pagasts atsavināšanu". 

 

 

Sēdi beidz 2022.gada 25.augustā plkst. 11.11. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2022.gada 29.septembrī plkst. 9. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 110 lp. 

2. 25.08.2022. saistošie noteikumi Nr.24 uz 6 lp. 

3. 25.08.2022. precizētie 26.05.2022. saistošie noteikumi Nr.11 uz 4 lp. 

4. 25.08.2022. precizētie 28.07.2022. saistošie noteikumi Nr.21 uz 18 lp. 

5. 25.08.2022. precizētie 28.07.2022. saistošie noteikumi Nr.22 uz 3 lp. 

6. 25.08.2022. precizētie 30.06.2022. saistošie noteikumi Nr.15 uz 11 lp. 

7. 25.08.2022. precizētie 30.06.2022. saistošie noteikumi Nr.14 uz 8 lp. 

8. 25.08.2022. saistošie noteikumi Nr.25 uz 4 lp. 

9. Bauskas Valsts ģimnāzijas attīstības plāns 2022./2023.–2024./2025.mācību gadam  uz 7 

lp. 

10. 25.08.2022. noteikumi Nr.9 uz 3 lp. 

11. SIA “Zemgales mutes veselības centrs” izvērtējums un pašnovērtējums uz 26 lp. 

12. SIA “Bauskas slimnīca” izvērtējums un pašnovērtējums uz 24 lp. 

13. SIA “Bauskas ūdens” izvērtējums un pašnovērtējums uz 24 lp. 

14. SIA “Bauskas siltums” izvērtējums un pašnovērtējums uz 17 lp. 

15. SIA “Iecavas siltums” izvērtējums un pašnovērtējums uz 22 lp. 

16. SIA “Dzīvokļu komunālā saimniecība” izvērtējums un pašnovērtējums uz 26 lp. 

17. SIA “Mūsu saimnieks” izvērtējums un pašnovērtējums uz 24 lp. 

18. SIA “Kūdrinieks” izvērtējums un pašnovērtējums uz 23 lp. 
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19. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa parakstītā sēdes darba kārtība uz 7 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja     Mārīte Dābola 


